
Protokół Nr 11 /2023 z posiedzenia Zarządu MSM „Szkuner I” we Władysławowie z dnia 
30.11.2023 r. 
Obecni: Krzysztof Darznik, Jerzy Błaszczok 

 
Tematy posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie złożonych deklaracji członkowskich — Uchwała 7/2023. 
2. Zapoznanie się z wypowiedzenie umowy o sprawowanie opieki profilaktycznej. 
3. Zapoznanie się z wypowiedzeniami umów abonenckich na dostawę internetu. 
4. Zapoznanie się ze zgłoszeniem zalania lokalu Abrahama 16/13. 
5. Zapoznanie się z wnioskami o wykup gruntu pod pawilonami handlowymi. 
6. Zapoznanie się z pismem ISTY w sprawie dostosowania rozliczeń do nowelizacji Ustawy Prawo 
Energetyczne. 

 
Ad.1. 
W poczet członków — Uchwałą Nr 7/2023 — przyjęto nw. Osoby: 
1. Agnieszkę Kowalską, zam. Łuków, Mikołaja Reja 16 (dot. Siedl. 8/15); 
2. Reginę Ślİwltd, Zalli. WU-WOWO, Nawigacyjna 43 (dot. Abr. 3/37); 
3. Piotrd Kudelskiego, zam. Skierniewice u1. Dąbie 7 (dot. Hallera 13/24); 
4. Michała Lange, zam. Gniezno ul. Młodzieży Polskiej 56a/6 ( dot. Abr.2/36) 

5. Klaudię Kanikowską, zam. Wla-wowo u1. Abrahama 2/77  

Ad.2. 
Umowę o sprawowanie opieki profilaktycznej wypowiedziała Spółdzielni dr. Jolanta Cisowska, z 
terminem wypowiedzenia do końcem 2023 roku. Zarząd poszukiwał będzie innej osoby (firmy) 
na świadczenie powyższych usług. 

 
Ad.3. 
Zarząd zapoznał się z wypowiedzeniami umów na świadczenie usług abonenckich na dostawę 
sygnału internetowego przez firmę INTERKAM. Z przeprowadzonej rozmowy z firmą ORANGE 
wchodzącą w miejsce ustępującej wynika, iż dostarczy ona nowe umowy przy końcu roku, 
zdemontuje stary sprzęt, zamontuje własny i rozpocznie świadczenie usług abonenckich już p o d  
własnym szyldem. Ze strony Spółdzielni nie jest oczekiwane jakiekolwiek działanie prócz 
podpisaniu nowej umowy abonenckiej. 

 
Ad.4, 
Zarząd zapoznał się z działaniem służb spółdzielni związanych ze zgłoszeniem zalania lokalu 
Abrahama 16/13. Z protokołu przeglądu wynika, że zalania dokonał lokator z mieszkania nr 15 
położonego nad lokalem nr 13. 

 
Ad.5. 
Do Spółdzielni wpłynęły wnioski o sprzedaż przez Spółdzielnię gruntu pod pawilonami 
handlowymi przy ul. Abrahama. Zarząd spółdzielni nie zamierza obecnie pozbywać się gruntu o 
którego sprzedaż wnoszą wnioskujący. 

 
Ad.6. 
Zarząd spółdzielni zapoznał się z informacją firmy I STA w sprawie dostosowania regulaminu 
rozliczeń ciepła do ustawy Prawo Energetyczne. Regulamin takowy jest opracowany, decyzją Rady 
Nadzorczej zatwierdzony w listopadzie br., z terminem obowiązywania od rozliczenia sezonu 
grzewczego 2023/2024r. 

 

Na tym posiedzenie Zarządu zakończono 
PREZES ZARZĄDU 

 


